

RHEUMAX[®] Capsule

Herbal product

Information for use. Please read carefully :

Description:

- Rheumatoid arthritis is a common disorder with varied clinical signs & symptoms related to multiple anatomical sites, both articular & extra-articular.

- RHEUMAX[®] is a well balanced composition of time tested authentic herbal ingredients for treatment of rheumatism.

- RHEUMAX[®] contains herbs with anti-inflammatory properties which help mobility of joints.

Ingredients:

Each capsule contains:

Haldi Rhizome (Curcuma longa)	64 mg.
Five leaved chaste (Vitex negundo)	76 mg.
Guduchi stem (Tinospora cordifolia)	130 mg.
Salai Bark Gum (Boswellia serrata)	130 mg.

Mechanism of action:

- Haldi Rhizome (curcuma longa):

Commonly known as turmeric, The antioxidant and anti-inflammatory activity of turmeric is mainly associated with its phenolic fraction, (curcuminoids), which act as free radical scavengers as well as inhibitors of leukotrienes and prostaglandin synthesis.

The anti-inflammatory activity has been claimed to be comparable to NSAIDs (such as indomethacin), producing significant improvement in clinical trials involving individuals with rheumatoid arthritis.

- Five leaved chaste (vitex negundo):

The vitex negundo extract (ethyl acetate) showed significant anti-inflammatory activity, and has properties of pain relief and swelling dispersing of the joints from acute rheumatism.

- Guduchi stem (Tinospora cordifolia):

May help with arthritis.

- Salai Bark Gum (Boswellia serrata):

Boswellia constituents, have an anti-inflammatory action, and reports suggest that boswellia is effective in the management of arthritis.

Indications:

- Rheumatoid arthritis.

- Rheumatism.

Dosage:

- One to two capsules twice daily or as directed by the physician.

Contraindications:

None.

Side effects:

- Over dosages may cause nausea and palpitations.

- To control adverse effect 200 ml of milk may be taken.

Warnings:

- Do not give to children.

- Pregnancy or lactation.

- Consult your doctor if you have certain illnesses or health conditions before taking any supplements.

- Hypersensitivity reactions or drug interactions may occur, and if they occur, stop using the product and consult your doctor.

Drug & food & clinical laboratory test interactions:

None

Advices:

- Keep out of the reach of children.

- Do not exceed stated dose.

🔑 Keep this and all products out of children's reach!



Ugarit Pharmaceutical Co.
(Fanari & Partners) - Aleppo, Syria
under license from Unijules - India

UNIJULES
LIFE SCIENCES LTD.
"From Farm to Pharma"



📞🌐📧 Ugaritpharma
www.ugaritpharma.com

DMP

معلومات عن استخدام المستحضر. يرجى القراءة بعناية :

الوصف:

- إن التهاب المفاصل الرثياني اضطراب شائع، يتظاهر بأعراض وعلامات سريرية متعددة ومتعلقة بمواقع تشرحية متعددة (مفصالية وخارج مفصالية) .
- **الروماكس®** مركب نباتي متوازن وموثوق ومدروس للمساعدة في حالات التهاب المفاصل.
- يحتوي **الروماكس®** على خلاصات نباتية لها فعالية مخففة للالتهاب تحسن حركة المفاصل .

المكونات:

كل كبسولة تحتوي على:

- كر كوما لونغا (Haldi Rhizome) ٦٤ ملغ.
- فيتيكس نيفوندو (Five leaved chaste) ٧٦ ملغ.
- تينوسبورا كورديفوليا (Guduchi stem) ١٣٠ ملغ.
- بوسوليا سيراتا (Salai Bark Gum) ١٣٠ ملغ.

التأثيرات الدوائية :

Haldi Rhizome (curcuma longa) -

يعرف عادة بالزعفران الهندي (tumeric)، وترتبط فعاليته للمضادة للتأكسد والمضادة للالتهاب بالجزء الفينولي (curcuminoids) الذي يزيل الجذور الحرة، ويثبط تشكل الليكوترينات والبروستاغلاندينات.

- يزعم أن النشاط المضاد للالتهابات مشابه لمضادات الالتهاب غير الستيروئيدية (مثل الإندوميثاسين)، مما أدى إلى تحسن كبير في التجارب السريرية التي تشمل الأفراد المصابين بالتهاب المفاصل الرثياني.

Vitex negundo (Five leaved chaste) يظهر

مستخلص فيتكس نيجوندو (أسيتات الإيثيل) فعالية كبيرة مضادة للالتهابات وله خصائص لتخفيف الألم وإزالة تورم المفاصل من الروماتيزم الحاد.

Guduchi stem (Tinospora cordifolia) -

قد يساعد في حالة التهاب المفاصل.

Salai Bark Gum (Boswellia serrata) -

لمكونات النبات فعالية مضادة للالتهاب، وأظهرت الدراسات أن هذا النبات فعال في تدبير التهاب المفاصل، وتخفيف الألم وتحسين الحركة.

الاستنباطات :

يستخدم المستحضر في التخفيف من:

- التهاب المفاصل الرثياني .
- الالتهابات المفصالية (الروماتيزم) .

طريقة الاستعمال :

١- ٢ كبسولة مرتين يومياً أو حسب إرشادات الطبيب .

مضادات الاستنباطات :

لا يوجد .

التأثيرات الجانبية :

الجرعة المفرطة يمكن أن تسبب غثيان أو خفقان .
يعطى ٢٠٠ مل من الحليب للسيطرة على تأثيرات فرط الجرعة .

التحذيرات :

- لا يعطى للأطفال .
- الحمل والارضاخ .
- استشر طبيبك في حال كنت تعاني من أمراض أو حالات معينة قبل تناول أي متمم .
- قد يحدث تفاعلات تحسسية أو تداخلات دوائية غير مدرجة بال نشرة وفي حال حدوثها توقف عن استخدام المستحضر واستشر طبيبك .

التداخلات مع الأدوية والأطعمة والاختبارات المخبرية :

- لا توجد .

النصائح :

- يحفظ بعيداً عن أيدي الأطفال .
- لا يمكن زيادة الجرعة إلا بعد استشارة الطبيب .

احفظ هذا المستحضر وجميع المستحضرات الأخرى بعيداً عن متناول الأطفال.



شركة أو غاريت للصناعات الدوائية
(فري وشاركا) - حلب، سورية
بترخيص من شركة يونيولويس - الهند



Ugaritpharma
www.ugaritpharma.com